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Agile Java is a valuable tutorial and reference. It introduces the Java languagewith no
assumptions about a developer's background in Java, object-orienteddevelopment, or
TDD. The book will also retain significant value as acookbook that readers will turn to
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time and again to learn how to approachTDD with respect to various language
features.Teh author stresses the importance of TDD by showing coded tests for
everyJava feature taught. A programmer learning with this book will understand howto
translate oral requirements into tests, and tests into working code. Readersalso learn
how TDD impacts the design of the system, and vice versa. In short,anyone who wants
to understand what it takes to build a professional, robustsoftware system using Java
will want this book. Agile Java will be ideally timedto coincide with Sun's forthcoming
release of Java 5 (J2SE 1.5).
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测试驱动，增量开发，从下到上的设计，设计模式。通过案例讲的很清楚，看完后理解
深刻很多。nice

-----------------------------
不适合我

-----------------------------
温故。大四刚开始学Java时看过的一本书，虽然一些知识有些过时，快速读过后TDD、
类设计方面仍有所收获

-----------------------------
不錯的java入門書，而且能培養Test-Driven programming的習慣

-----------------------------
学习java和敏捷开发非常好的入门教材，实例非常全，讲解清晰

-----------------------------
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书评

这是一本学习驱动测试的java好书， 里面在讲java的各种知识均采用TDD的方式，
是一本不错的TDD实战书。 在掌握Java知识的同时也领略了TDD的开发方式。
这本书比较厚， 断断续续也看了很久。 今天总算看完了， 里面讲重构， 讲设计原则，
对平时的开发， 测试都有不错的借鉴意义...  

-----------------------------
从开始做一些Java应用程序开始，却没有完全的仔细看一本Java基础知识。网上找了
很多，要么太厚，啃起来费力，要么评价不怎么好。直到看到《AgAgile Java Crafting
Code with Test-Driven
Development》，评价也不错，还是以测试为驱动的（之前并不了解何为测试驱动开发
）。因而...  

-----------------------------
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